
ПРОТОКОЛ № 21 – 2024 
ІНТЕРАКТИВНЕ ЗАСІДАННЯ ПРЕЗИДІЇ 

Громадської організації «Вітрильна федерація України» 
(далі ГО «ВФУ»), код ЄДРПОУ: 14296808.  

29 жовтня 2024 року.        м. Київ  
Початок роботи: 20:30. 
Члени Президії, присутні на засіданні: 

1.  Євген Мойсеєнко президент ГО «ВФУ», член Президії 
2.  Сергій Поліщук перший віцепрезидент ГО «ВФУ», член Президії 
3.  Сергій Шумілов віцепрезидент ГО «ВФУ», член Президії 
4.  Кирило Долгов голова Комісії атлетів ГО «ВФУ», член Президії 
5.  Григорій Голембієвський член Президії 
6.  Олексій Нижегородов член Президії 
7.  Олександр Баланюк член Президії 

Запрошені:  
Олександр Ткач, виконавчий директор ГО «ВФУ». 
Участь у інтерактивному засіданні беруть сім членів Президії, статутні умови 

у щодо наявності кворуму дотримано і Президія може виносити ухвали з питань 
порядку денного. Пропонований порядок денний та супровідні матеріали були 
попередньо надіслані всім членам Президії. Участь у роботі, взяли усі 
вищезазначені особи.  

Вступна частина. 
Обрання головуючого та секретаря на засіданні Президії. 
Головує на засіданні президент ГО «ВФУ» – Євген Мойсеєнко. Секретарем 

засідання запропоновано обрати Олександра Ткача. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
6 0 0 1 

УХВАЛИЛИ: засідання провести за головування Євгена Мойсеєнка. 
Секретар засідання – Олександр Ткач. 

Після узгодження пропонованого порядку денного сформовано і одноголосно 
затверджено остаточний Порядок денний засідання. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
1. Розгляд звернення Юрія Ільницького.  

Доповідачі: Олександр Ткач, Сергій Поліщук. 
2. Розгляд листа Ігоря Трофимова.  

Доповідач: Олександр Ткач 
3. Розгляд протоколу Спортивного комітету № 15-2024  

Доповідач Олексій Нижегородов. 
4. Про внесення змін до складу Спортивного комітету.  

Доповідач: Олексій Нижегородов. 
5. Про внесення змін до положень про комітети ГО «ВФУ».  

Доповідач: Сергій Поліщук. 
6. Про розробку бланку заявки про включення НТЗ до ЄКП.  

Доповідач: Сергій. Шумілов. 
7. Різне.  

7.1. Розгляд листа «Української асоціації яхт класу 470». 
Доповідач: Олександр Ткач. 



СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ПЕРШЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Розгляд звернення Юрія  Ільницького.  
Доповідачі: Олександр Ткач, Сергій Поліщук 
Олександр Ткач повідомив, що до Президії надійшов лист від Юрія 

Ільницького щодо відновлення роботи відокремленого підрозділу ГО «ВФУ» 
«Івано-Франківська обласна федерація вітрильного спорту».  

Сергій Поліщук проінформував присутніх щодо створення відокремленого 
підрозділу ГО «ВФУ» в Івано-Франківській області та призначення керівника 
підрозділу, Ільницького Юрія Зеноновича, терміном на 4 роки.  Під час створення 
відокремленого підрозділу на обліку у ГО «ВФУ», разом з Юрієм Ільницьким, 
перебувало 6 осіб, членів ГО «ВФУ» в Івано-Франківській області.  

Після створення ВП Юрій Ільницькій, як представник ГО «ВФУ» в  Івано-
Франківській області, не уклав договір з Головним управлінням у справах сім'ї, 
молоді та спорту Івано-Франківської обласної державної адміністрації та фактично 
самоусунувся від виконання своїх обов’язків керівника відокремленого підрозділу 
ГО «ВФУ» в Івано-Франківській області. Згодом на засіданні Ради (протокол № 44-
2021 року), членами Ради була взята до уваги інформація, що членство Юрія 
Ільницького у ГО «ВФУ» припинено, згідно з положенням Статуту ГО «ВФУ» за 
несплату щорічних членських внесків більше двох років поспіль.  

У Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та 
громадських формувань, він фігурує, як керівник відокремленого підрозділу  ГО 
«ВФУ» «Івано-Франківська обласна федерація вітрильного спорту» до проведення 
чергової звітно-виборчої конференції відокремленого підрозділу. 

Олександр Ткач повідомив про те,  що до ГО «ВФУ» надійшов  протокол № 1-
2023 зборів членів громадської організації «Вітрильна федерація України» в Івано-
Франківській області», без дати проведення зборів (додаток 1 до протоколу).  

Після ознайомлення з «Додатком 1 до протоколу зборів членів ВО ГО «ВФУ» 
в Івано-Франківській області № 1-2023» виявилося що серед учасників цього заходу, 
відповідно до Статуту, та «Положення про сплату вступних та членських внесків до 
ГО «ВФУ», не було жодного члена ГО «ВФУ». Їх членство було припинено або 
призупинено за несплату щорічних членських внесків в обумовлений термін.   

Сергій Поліщук наголосив, що збори членів громадської організації «Вітрильна 
федерація України» в Івано-Франківській області, які проводять не члени ГО 
«ВФУ», не є повноважними і рішення, прийняті на них, не є правомочними.  

Після обговорення членами Президії була висунута спільна пропозиція.  
Для відновлення дієздатності відокремленого підрозділу ГО «ВФУ» «Івано-

Франківська обласна федерація вітрильного спорту» яхтсмени Івано-Франківської 
області повинні виконати вимоги Статуту ГО «ВФУ», Типового положення про 
відокремлений підрозділ ГО «ВФУ» та «Положення про сплату вступних та 
членських внесків до ГО «ВФУ».  

Голосування щодо цього питання вирішили не проводити. Інформацію 
прийняти до уваги.  

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ДРУГЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Розгляд листа Ігоря Трофимова.  
Доповідач: Олександр Ткач. 
Доповідач повідомив присутнім, що до розгляду Президії надійшов лист від 

головного тренера штатної команди національної збірної команди України з 
вітрильного спорту Ігоря Трофимова щодо розгляду та затвердження рішень 
протоколу Спортивного комітету № 15-2024. Президія вже розглянула та затвердила 
частину рішень Спортивного комітету, які наведені у зазначеному протоколі та 
потребували термінового рішення. Розгляд протоколу Спортивного комітету № 15-



2024 та його остаточне затвердження – у третьому питанні порядку денного. Після 
обговорення вирішили голосування щодо цього питання не проводити. Інформацію 
прийняти до уваги.  

Голосування щодо цього питання вирішили не проводити. Інформацію 
прийняти до уваги. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ТРЕТЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Розгляд протоколу Спортивного комітету № 15-2024  
Доповідач Олексій Нижегородов. 
Доповідач повідомив присутнім, що 11, 13 жовтня відбулося засідання 

Спортивного комітету ГО «ВФУ» № 15-2024, та ознайомив присутніх із змістом 
протоколу засідання  

Також доповідач зазначив що пункти № №:  2.2,  2.3, 3.2.1, 3.3.1, 3.3.3 вже були 
розглянуті та затверджені на попередньому засіданні Президії. Єдине рішення 
Протоколу, яке не було розглянуте – це питання 2.1. щодо проведення з 03 по 15 
листопада 2024 року в м. Бурштин, Івано-Франківська область  НТЗ зі спеціальної 
підготовки (30 спортсменів + 6 тренерів). 

Під час обговорення була звернута увага на фактичну відсутність у Івано-
Франківській області відокремленого підрозділу ГО «ВФУ». Також головуючий 
наголосив про високий рівень небезпеки під час проведення спортивних заходів у 
цьому регіоні на тлі підвищеної активності обстрілів Бурштинської ТЕЦ з боку 
російської федерації. Після обговорення, було запропоновано затвердити Протокол 
Спортивного комітету № 15-2024,  окрім питання 2.1. щодо проведення НТЗ зі 
спеціальної підготовки до участі в етапі Кубка Європи та міжнародних регат 
«Imperia Winter Regatta 2024», «Новорічна регата» в класах 470, ILCA, iQFOiL, з 03 
по 15 листопада 2024 року в м. Бурштин, Івано-Франківська обл.  

Пропозиція була поставлена на голосування. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
6 0 0 1 

УХВАЛИЛИ:  
3.1. Затвердити  Протокол Спортивного комітету № 15-2024,  окрім 

питання 2.1. – про проведення НТЗ зі спеціальної підготовки до участі в етапі 
Кубка Європи та міжнародних регат «Imperia Winter Regatta 2024», «Новорічна 
регата» в класах 470, ILCA, iQFOiL, з 03 по 15 листопада 2024 року, м. Бурштин, 
Івано-Франківська обл.  

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ЧЕТВЕРТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Про внесення змін до складу Спортивного комітету.  
Доповідач: Олексій Нижегородов. 
Доповідач повідомив присутнім, що пройшли вибори Комісії атлетів на яких 

було обрано новий склад комісії. Головою комісії було обрано Кирила Долгова. 
Відповідно до «Положенням про Спортивний комітет ГО «ВФУ», голова Комісії 
атлетів входить до складу Спортивного комітету. Зараз до складу цього Комітету 
входить Єлизавета Виноградова, голова Комісії атлетів попереднього складу. 
Олексій Нижегородов, голова Спортивного комітету, запропонував Президії 
затвердити – зміни до персонального складу Спортивного комітету, а саме: 

- вивести зі складу Комітету Єлизавету Виноградову; 
- ввести до складу Комітету Кирила Долгова. 
Пропозиція була поставлена на голосування. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
6 0 0 1 



УХВАЛИЛИ:  
4.1. Вивести зі складу Спортивного комітету Єлизавету Виноградову. 
4.2. Ввести до складу Спортивного комітету Кирила Долгова. 
4.3. Виконавчому директору подати зміни для оприлюднення на сайті ГО 

«ВФУ». 
СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ П’ЯТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Про внесення змін до положень про комітети ГО «ВФУ».  
Доповідач: Сергій Поліщук. 
Доповідач повідомив присутнім, що наприкінці року Президія  аналізує стан 

комітетів та комісій ГО «ВФУ». Під час обговорення з головами комітетів і комісій 
виявилося: що є нагальна потреба внести зміни задля приведення положень до 
актуального вигляду. Сергій Поліщук запропонував створити робочу групу, з 
долученням до її складу голів комітетів: Сергія Шумілова, Григорія 
Голембієвського, Олексія Нижегородова та Олександра Ткача, для внесення 
необхідних змін до положень про відповідні комітети. Під час обговорення 
головуючий запропонував Сергію Поліщуку очолити робочу групу. Також було 
запропоновано продовжити термін повноважень персональних складів тих 
комітетів, де це регламентовано Положенням, до затвердження змін у положеннях. 
Пропозиції були поставлені на голосування. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
УХВАЛИЛИ:  
5.1. Створити робочу групу для внесення актуальних змін до положень про 

комітети у складі: 
Сергій Поліщук – голова робочої групи; 
Сергій Шумілов – голова Комітету з проведення змагань; 
Григорій Голембієвський – голова Кваліфікаційного комітету; 
Олексій Нижегородов – голова Спортивного комітету 
Олександр Ткач – голова Комітету технічних інспекторів. 
5.2. Продовжити термін повноважень персональних складів тих комітетів, 

де це регламентовано Положенням, до затвердження змін у положеннях.  
СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ШОСТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Про розробку бланку заявки про включення НТЗ до ЄКП.  
Доповідач: Сергій. Шумілов. 
Доповідач повідомив присутнім, що наприкінці календарного року ГО «ВФУ» 

формує перелік всеукраїнських змагань, для включення до ЄКП Міністерства 
молоді та спорту України на наступний календарний рік. Для цього керівник 
відокремленого підрозділу, як повноважний організатор змагань  подає до Комітету 
з проведення змагань заявку на проведення змагань, де зазначена власна 
відповідальність щодо якісного проведення змагань та узгодження заходу з 
місцевими органами влади. Крім змагань ГО «ВФУ» проводить навчально-
тренувальні збори (НТЗ), перелік яких здебільше формують після затвердження 
ЄКП. Це доволі часто призводить до ускладнень при плануванні участі спортсменів 
у спортивних заходах. Комітет з проведення змагань ініціює впровадження заявки 
на проведення всеукраїнських НТЗ, що дасть змогу своєчасного їх включення до 
ЄКП та узгодження проведення заходу з місцевими органами влади. Під час 
обговорення було запропоновано створити робочу групу для розробки бланку 
заявки на проведення всеукраїнських НТЗ та процедури подання заявок до ЄКП у 
складі: 

Сергій Шумілов – голова Комітету з проведення змагань; 



Олексій Нижегородов – голова Спортивного комітету; 
Олександр Ткач – секретар Комітету з проведення змагань. 
Пропозиція була поставлена на голосування. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти 
пропозиції Утримався Не брав участі 

6 0 0 1 
УХВАЛИЛИ:  
6.1. Впровадити заявку на проведення всеукраїнських НТЗ. 
6.2. Створити робочу групу з розробки бланку заявки для проведення 

всеукраїнських НТЗ та процедури подання їх до ЄКП, у складі: 
Сергій Шумілов – голова Комітету з проведення змагань; 
Олексій Нижегородов – голова Спортивного комітету; 
Олександр Ткач – секретар Комітету з проведення змагань. 
СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ СЬОМЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Різне. Розгляд листа «Української асоціації яхт класу 470». 
Доповідач: Олександр Ткач 
Доповідач повідомив присутнім, що на попередньому засіданні Президії було 

затверджено склад офіційної делегації національної збірної команди України з 
вітрильного спорту  для участі у НТЗ з підготовки до міжнародної регати «Imperia 
Winter Regatta 2024» в класах 420/470 з 25 листопада по 04 грудня 2024 року (м. 
Імперія, Італійська Республіка) та забезпечити участь у міжнародній регаті «Imperia 
Winter Regatta 2024» в класах 420/470 з 05 по 08 грудня 2024 року (м. Імперія, 
Італійська Республіка). Згодом, за проханням голови Спортивного комітету, 
подання складу делегації до Мінмолодьспорту було затримано до з’ясування 
можливостей спортсменів виїхати на ці змагання. Вчора, 28 жовтня 2024 року, від 
«Української асоціації яхт класу 470» було отримано листа  з остаточним складом 
делегації на міжнародну регату «Imperia Winter Regatta 2024». Також «Українська 
асоціація яхт класу 470» просить затвердити склад офіційної делегації національної 
збірної команди України з вітрильного спорту  для участі у міжнародній регаті «7th 
Portugal Grand Prix - Round1» у класі 470 з 12 по 16 грудня 2024 року, м. Віламура, 
Португальська Республіка). 

Після обговорення було запропоновано затвердити остаточні склади 
національних делегацій на вищевказані заходи згідно з листами «Української 
асоціації яхт класу 470» Пропозиція була поставлена на голосування. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти 

пропозиції Утримався Не брав участі 
7 0 0 0 

УХВАЛИЛИ: 
7.1. Затвердити склад офіційної делегації національної збірної команди 

України з вітрильного спорту для участі у НТЗ з підготовки до міжнародної 
регати «Imperia Winter Regatta 2024» в класах 420/470 з 25 листопада по 04 грудня 
2024 року (м. Імперія, Італійська Республіка) та забезпечити участь у 
міжнародній регаті «Imperia Winter Regatta 2024» в класах 420/470 з 05 по 08 
грудня 2024 року (м. Імперія, Італійська Республіка): 

За рахунок  бюджетних коштів: 
1. Самарін Єгop — спортсмен 
2. Василенко Єлизавета — спортсменка 
3. Герасименко Анастасія — спортсменка 
4. Герасименко Олександр — тренер 
За рахунок позабюджетних коштів: 



1. Крючков Іван – спортсмен; 
2. Швець Борис – спортсмен; 
3. Кисла Марія – спортсменка. 

7.2. Затвердити склад офіційної делегації національної команди України з 
вітрильного спорту для участі у міжнародній регаті «7th Portugal Grand Prix - 
Round1» у класі 470 з 12 по 16 грудня 2024 року (м. Віламура, Португальська 
Республіка): 

За рахунок бюджетних коштів: 
1. Самарін Єгop — спортсмен; 
2. Василенко Єлизавета — спортсменка; 
3. Герасименко Анастасія — спортсменка; 
4. Герасименко Олександр — тренер. 
За рахунок позабюджетних коштів: 
1. Крючков Іван — спортсмен; 
2. Швець Борис — спортсмен; 
3. Кисла Марія — спортсменка. 

7.3. Виконавчому директору направити до Мінмолодьспорту відповідні 
подання. 

 
 
 
На цьому порядок денний вичерпано, роботу Президії завершено. 
 
 

Євген МОЙСЕЄНКО 
Головуючий на засіданні 

Олександр ТКАЧ 
Секретар на засіданні  

 
  



Додаток 1 до протоколу 

 



 



 
 
 
 
 



 


